
Subject Area Team Digital Design 
22 juni 2022 – 13.00 -14.30 I 4A05 

 

Til stede: 

Signe Yndigegn (VIP), Thomas Flodgaard Kaufmanas (BDDIT 3. år), Peter Stinus (BDDIT 2. år), Magnus 
Borum Nordraak Green (BDDIT 1. år), Safra Martinussen (KDDIT 2. år), Lea Strandgaard-Mortensen 
(studievejleder), Rikke Budolfsen (uddannelseskoordinator),  

Afbud 

Laurens Boer (linjeleder KDDIT), Jörn Christiansson (linjeleder BDDIT), David Rasmussen (BDDIT 1. år), 
Jens Hovgaard Jørgensen (BDDIT 3. år), Eva Hauch Fenger (BDDIT 3. år), Emilie Louise Pedersen (KDDIT 
1. år),  

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  
• Punkt tilføjet under eventuelt. 

 
2. Godkendelse af referat 

• Referat godkendt skriftligt inden mødet 
 

3. Follow-up on course evaluations from Spring semester 2022.  
• SAT noterede sig at der er en stor fremgang i antallet af besvarelser dette semester og at de 

initiativer som blev i gang sat til at fremme besvarelsesprocenten bør gentages næste semester.  
• SAT noterede også at scores på spørgsmål #2 “The course was organised in a way that help me 

learn” generelt er lavere for alle kurser sammenlignet med #1. SAT kommenterede at formuleringen 
af spørgsmålet er kryptisk og at dette måske har en indflydelse på scoren. Rikke orienterede at dette 
tilsyneladende er det samme for alle ITUs kurser generelt.   

• Generel diskussion omkring BDDIT-kurserne idet Jörn desværre var forhindret. Rikke formidler input 
fra SAT medlemmer med til Jörn.  

• Signe præsenterede KDDITs evalueringer og kommenterede på de kurser, som der er fokus på. 
Generel diskussion med input fra Safra.  

 
4. Nyt fra Studienævnet (Signe/Thomas) 

 
• Intet Studienævnsmøde siden sidst 

 
5. Nyt fra uddannelser – studerende 

• KDDIT 1. år: Studerende rapporterer at det er meget stressende (søvnbesvær, hjertebanken etc) 
med 3 skriftlige eksamener på 14 dage. Emilie sender mere konkret information til Rikke som tager 
det videre til Signe og med på semester planlægningsmøder med underviserne. 

• Safra nævnte om studerende var klar over at det var OK at aflevere til reeksamen og hvem der 
kunne tale med studerende om dette? Det førte til en diskussion om gennemsigtighed om kravene 
til reeksamen.  



• SAT kommenterede at BDDIT 2. semester ligeledes var et meget travlt semester. Dette førte til en 
diskussion om den overordnede struktur på BDDIT.   
 

6. Nyt fra uddannelser – VIP og ITU  
• Status vedr. KDDIT optag  

 
7. Evt. 

• Mundtlig gruppe eksamensformer. Diskussion af hvordan de mundtlige eksamensformer bliver brugt 
og hvorvidt de 4 former overholdes i de konkrete eksamenssituationer. SAT oplever at der mangler 
en form, som afspejler den måde hvorpå eksamen ofte bliver afholdt, nemlig en Mixed 2 men hvor 
resten af gruppen sidder i lokalet (Mixed 4). Alternativt kan eksamensformerne stå som anbefalinger 
men ikke indgå i den officielle eksamensbeskrivelse. 

• Spørgsmål fra studerende: Hvorfor er det ikke muligt at tilbagetrække en eksamensopgave inden 
deadline? Rikke og Lea orienterede at så vidt de ved er det ikke muligt i learnIT. SAT vil sætte det på 
dagsordenen til BoS i september.  


